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Onderwerp

Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van 7 oktober 2021

Voorstel

Gelet op de stand van zaken , af te doen:
Toezeggingen: 201, 228, 240, 256, 257, 260, 264, 265, 267, 271, 272, 273, 274, 276
Moties: 116, 260, 280, 281, 282, 284, 301, 303

Besluit
De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen.
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

276 24-06-2021 Raadbijeenko
mst EZ beleid

Wethouder Rinkes zegt toe een 
raadsbijeenkomst te organiseren 
om met elkaar in gesprek te aan 
over het Economische Zaken 
beleid en de focus daarvan.

Voorstel: afvoeren Deze bijeenkomst 
was gepland op 4 oktober.

VVD H. Rinkes Ja

274 26-08-2021 Betrekken 
ouders en 
ervaringsdesk
undigen bij 
traject 
jeugdzorg

Het college gaat onderzoeken of 
in het traject een groep ouders, 
ervaringsdeskundigen en jeugd 
gebruikt kan worden als een 
soort klankbordgroep of 
denktank. Hiermee kan dan 
bepaald worden of het traject de 
goede uitgangspunten heeft. De 
uitkomst hiervan zal opgenomen 
worden in het projectplan en de 
raad wordt hierover nader 
geïnformeerd.

Voorstel: afdoen De raad wordt 
meegenomen in de aanpak waaronder 
de stakeholders.

CU J. 
Zoetendal

Ja

273 24-06-2021 Economisch 
beleid

Het college komt nog schriftelijk 
terug op vragen van de FNP 
over de kwantificering van 
gemeentelijk economisch beleid.

Voorstel: afdoen Deze vragen zijn 
beantwoord, zie bijlage bij de 
toezegging.

FNP H. Rinkes Ja



Voor de raad van 07-10-2021                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

4

272 22-06-2021 Jaarstukken 
Thialf

Het college komt schriftelijk 
terug op de vraag van de heer 
Van der Ven (GBH) waarom de 
jaarrekening 2018/2019 Thialf 
nog niet beschikbaar is.

Voorstel: afdoen Het gaat om een zin 
die uit het voorgaande jaar is blijven 
staan. Raad is per mail via de griffie op 
23/06 geïnformeerd.

GBH J. 
Zoetendal

Ja
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271 31-05-2021 Transformatie 
en 
kostenreductie 
jeudgbeleid

Op verzoek van Jan van der 
Veen (SP) zegt het college toe 
nog twee vragen schriftelijk te 
beantwoorden.   1. De kosten 
van de gemeente Heerenveen 
lopen o.a. op door het hoge 
aantal uithuisplaatsingen. De SP 
vraagt zich af of hier voldoende 
op wordt geacteerd met de 
nieuwe inzichten die er zijn om 
uithuisplaatsingen terug te 
dringen, waarbij gebruik wordt 
gemaakt van JIM-methodiek 
(jouw ingebrachte mentor),  en 
de circulaire zorg (wederkerige 
samenwerking tussen jongere, 
ouder, JIM en professional)  en 
multidisciplinaire teams die 
lokale teams, beschikkingsvrij 
kunnen ondersteunen. Dit zou 
b.v. in samenwerking met één of 
twee omliggende gemeente 
georganiseerd kunnen worden. 
Hoe kijkt het college hier naar?  
2. In het voorstel is de relatie 
met de provinciale structuur niet 
beschreven. Kunt u daar een 
toelichting op geven?

Voorstel: afdoen  Vragen zijn op 03/06 
via de griffie beantwoord en 
opgenomen in iBabs.

SP J. 
Zoetendal

Ja
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267 29-04-2021 Informeren 
raad over 
evenementen
bureau 
Heerenveen 
voor goud

De wethouder zegt toe dat de 
raad nog voor 20 mei 2021 
nader geïnformeerd wordt over 
de plannen rondom het 
evenementenbureau 
Heerenveen voor goud.

Voorstel: afdoen De raad is bij de 
perspectiefnota schriftelijke 
geïnformeerd.

J. 
Zoetendal

Ja

260 22-04-2021 Cultuur voor 
kinderen

Het college zegt toe een 
planning te sturen over het 
inspannen voor cultuur voor 
kinderen.

Voorstel: afdoen De raad is hierover 
geïnformeerd via een raadsbrief (ID 
1902)

PvdA H. Rinkes Ja

265 08-04-2021 Raadsbrief 
interim-
controle 
jaarrekening 
2020 en brief 
auditcommissi
e

het college komt schriftelijk 
terug op de vraag van mw. de 
Vries (D66) wat de kosten zijn 
van de risico’s om ze op te 
lossen en op wat voor termijn 
dit te realiseren is.

Voorstel: afdoen Er is rechtstreeks 
contact gelegd met mevrouw De Vries 
(D66). Hiermee is dit toezegging 
afgehandeld.

D66 H. Rinkes Ja

264 08-04-2021 Financiële 
ontwikkelinge
n Klaverblad 
Noordoost

het college zegt toe schriftelijk 
terug te komen op de vraag van 
dhr. A. Hartsuiker (HL) dat als 
er ontwikkelingen zijn op 
financieel gebied betreffende het 
Klaverblad Noordoost (KNO).

Voorstel: afdoen Het voorstel is in de 
gemeenteraad behandeld.

HL J. van 
Veen

Ja
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257 04-02-2021 Informeren 
over de rol 
van de 
oefentrajecten 
in het kader 
van de 
Omgevingswe
t

Het college komt voor de zomer 
terug bij de raad naar aanleiding 
van de vraag van  mw. Rozema 
(GL) over de rol van de 
oefentrajecten in het kader van 
de Omgevingswet.

Voorstel: afdoen In de Info-sessie raad 
van 12 april jl. onder het kopje 
Klantreizen toegelicht, in de info-sessie 
raad van 16 september en in raadsbrief 
‘Stand van zaken Omgevingswet’ van 
14 september jl. De 
Rekenkamercommissie heeft in juni 
2021 haar bevindingen aan de raad 
gerapporteerd en ook aanbevelingen 
opgenomen.

GL J. van 
Veen

Ja

256 04-02-2021 Inzichtelijk 
maken van de 
kosten van de 
uitvoeringskos
ten van de 
Omgevingswe
t

Het college komt voor het eind 
van het jaar terug bij de raad op 
de vraag van dhr. Breeuwsma 
met een overzicht van de 
uitvoeringskosten van de 
Omgevingswet.

Voorstel: afdoen De projectgroep zal 
daarover rapporteren aan het College 
in december 2021 en zal leiden tot een 
raadsbesluit legesverordening in mei 
2022. Zie ook de Routekaart 2022 
Omgevingswet. Dit komt terug op de 
LTA.

CDA J. van 
Veen

Ja

240 09-11-2020 Inkoopmonitor 
toevoegen 
behaalde 
doelen uit 
duurzame 
ontwikkelings
doelstellingen

In de volgende inkoopmonitor 
een terugkoppeling opnemen 
over het halen van de doelen uit 
het ambitiedocument Fryslân 
circulair, duurzame 
ontwikkelingsdoelstellingen.

Voorstel: afdoen De inkoopmonitor 
komt op 7 oktober in de 
raadsvergadering aan de orde.

D66 T.J. van 
der Zwan

Ja
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228 28-09-2020 Actualisatie 
lijst risico's 
ten gevolge 
van Corona

De lijst risico’s ten gevolge van 
Corona voor elke 
commissievergadering AZ te 
actualiseren met toelichting van 
de afwijkingen.   Het onderwerp 
wordt voortdurend geagendeerd 
als opmaat naar de 
perspectiefnota 2021.

Voorstel: afdoen Deze toezegging is 
met de perspectiefnota afgedaan.

T.J. van 
der Zwan

Ja

201 25-05-2020 Sluipverkeer 
door dorp bij 
planvorming 
A32

Aan  de projectgroep bij de 
planvorming A32 2022 en 2023 
aandacht te vragen voor 
sluipverkeer door het dorp .

Voorstel: afdoen Dit is geborgd bij 
Heerenveen Beter Bereikbaar fase 2.

CDA J. van 
Veen

Ja

Toezeggingen openstaand
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ID Datum 
vergadering

Onderwerp Toezegging Stand van zaken Fractie PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

277 23-09-2021 Koppeling 
onderhoudsniv
eau en 
financiële 
gevolgen

Er wordt in de aanloop naar de 
nieuwe Nota kapitaalgoederen 
inzicht gegeven bij de raad in de 
koppeling onderhoudsniveau en 
financiële gevolgen zodat de 
raad weloverwogen keuzes kan 
maken.

Dit pakken we op. D66 H. Rinkes Nee

275 26-08-2021 Invulling 
Masterplan 
Klaverblad 
Noord-Oost

Wethouder van Veen zegt toe 
dat wanneer er verdere 
ontwikkelingen zijn op het 
gebied van natuur-inclusieve 
landbouw, zonne-energie en 
economie, de raad hierover 
geïnformeerd zal worden.

Dit pakken we op. GL J. van 
Veen

Nee

266 29-04-2021 Plan van 
Aanpak 
verbeteringen 
P&C Cyclus

Het college zegt toe nog voor 1 
juli te komen met een plan van 
aanpak voor concrete 
verbeteringen naar aanleiding 
van conclusies 1 t/m 5 en de 
aanbeveling van het rapport 
onderzoek P&C processen.

Dit loopt. We werken aan het 
verbetertraject en we trekken hierbij 
samen op met de auditcommissie.

H. Rinkes Nee
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269 29-04-2021 Auditcommissi
e

De Auditcommissie voert 
uiterlijk september een gesprek 
met de raad over het Plan van 
Aanpak

Met de auditcommissie is afgesproken 
samen met hen op te trekken. Ook 
stemmen we het vervolgproces met de 
auditcommissie af.     De griffie plant 
t.z.t. dit gesprek in.

Nee

254 04-02-2021 Herverdeling 
geld 
Gemeentefond
s

er wordt toegezegd dat de lobby 
opgestart wordt met andere 
gemeenten om compensatie te 
verkrijgen voor de gemeenten 
die nadeel hebben van de 
herverdeling van het geld uit het 
Gemeentefonds.

De wethouder heeft hierover 
regelmatig afstemming met 
bestuurders van gemeenten en 
provincies in Fryslân, Groningen en 
Drenthe en de VFG.

GBH 
FNP

H. Rinkes Nee

224 21-09-2020 Afwijkingen op 
bestemmingsp
lannen

Afwijkingen op 
bestemmingsplannen inzichtelijk 
te maken en de raad van een 
rapportage te voorzien.

Voor 1 december komt er een 
rapportage richting de gemeenteraad.

VVD J. van 
Veen

Nee

216 22-06-2020 Thialf - raad 
periodiek 
informeren

De raad elk kwartaal te 
informeren over de stand van 
zaken omtrent Thialf en de 
voortgang van het herstelplan.

U bent hierover bijgepraat op 6 
september in expertmeeting. 
Behandeling in eerstvolgende 
commissie 23/09

J. 
Zoetendal

Nee

213 18-06-2020 Projecten 
bijverdienen 
in de bijstand 
en parttime 
bijverdienrege
ling

Zodra over deze projecten in 
Amsterdam meer informatie is 
de raad hierover te informeren 
en er met de raad over spreken.

Het uitvoeringsplan Werk is 
vastgesteld. Nu gaan we werken aan 
beleidsregels. Dit onderdeel wordt 
daarin opgenomen. We verwachten u 
hierover in het 4e kwartaal over te 
informeren.

SP H. Rinkes Nee
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207 15-06-2020 Flexwoningen 
- voor o.a. 
arbeidsmigran
ten

De raad te informeren over het 
ontwikkelen, samen met 
Provincie, van flexwoningen  
o.a. voor arbeidsmigranten..

Er is een concreet initiatief op dit vlak 
in de maak, echter door corona ligt dit 
nu even stil. Zodra er ontwikkelingen 
zijn, wordt de raad daarover 
geïnformeerd. Daarnaast lopen er 
gesprekken over een initiatief voor 
flexwonen los van arbeidsmigranten.

SP J. van 
Veen

Nee

205 11-06-2020 Digitale 
reclame 
(langs de 
snelweg)

Er wordt nieuw reclamebeleid 
voor de toegangswegen  
opgesteld waarin opgenomen de 
lichtintensiteit van de 
reclameborden.

In 2022 zal hier invulling aan worden 
gegeven.

GL D66 J. van 
Veen

Nee

203 25-05-2020 Evaluatie op 
het 
bestemmingsp
lan.

Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

Deze evaluatie wordt opgepakt na 
realisatie en heeft m.n. betrekking op 
de gevolgen voor riolering en verkeer.

SP J. van 
Veen

Nee

185 09-03-2020 Onderzoek 
exploitatie 
Sportstad 
Heerenveen

De raad wordt betrokken in het 
proces waarin de gemeente zich 
beraadt over mogelijke 
maatregelen met het oog op de 
huurovereenkomst met 
Sportstad Heerenveen BV. 

Informerende sessie staat gepland op 
25 oktober 2021.

GL FNP 
HL

J. 
Zoetendal

Nee
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168 10-02-2020 Stimuleringsa
anpak 
Flexwonen

Wethouder Van Veen zegt toe 
erop terug te komen welk 
tijdspad de provincie in 
gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te geven.

Op dit moment heeft de provincie geen 
middelen voor 
herbestemming/transformatie/sloop/tij
delijk wonen (flexwonen). Wel zijn zij 
bezig om middelen te zoeken voor 
flexwonen, waarbij de nadruk ligt op 
herstructurering. Ze overwegen om nog 
dit jaar te komen met een regeling. 
Daarbij zullen gemeenten betrokken 
worden om tot een zo efficiënt 
mogelijke regeling te komen.  We 
wachten nu op actie vanuit de provincie

SP J. van 
Veen

Nee

116 05-09-2019 Raad aan de 
slag met 
aanbevelingen 
ROB en 
Berenschot 
over 
interbestuurlij
ke 
samenwerking

Er komt er een stuk van de 
griffier over het oppakken van 
de aanbeveling om als raad zelf 
aan de slag te gaan met de 
aanbevelingen van de ROB 
(rapport wisselwerking) en 
Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit bij 
interbestuurlijke 
samenwerking).

Regie ligt bij de griffie. T.J. van 
der Zwan

Nee
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247 14-01-2021 Rapportage 
2021 AVG  
info opnemen 
over 
datalekken en 
privacy bij 
designbesluite
n

Op een vraag van raadslid 
Hoekstra (CDA) zegt 
burgemeester Van der Zwan toe 
dat in de rapportage AVG 2021 
informatie opgenomen zal 
worden betreffende datalekken 
en privacy bij designbesluiten.

Volgt bij rapportage 2021 CDA T.J. van 
der Zwan

Nee

246 14-01-2021 Bewustzijn 
AVG  e-
learning 
beschikbaar 
stellen voor 
raadleden

Bewustzijn AVG  e-learning 
beschikbaar stellen voor 
raadsleden. Dit wordt opgepakt, 
wellicht in samenhang met 
integriteit

De regie ligt bij de griffie CDA T.J. van 
der Zwan

Nee

248 14-01-2021 Toezending 
evaluatie aan 
de raad van 
de 
klachtenregeli
ng in 2021

Burgemeester van der Zwan 
zegt toe dat er een evaluatie 
aan de raad gezonden wordt 
over de klachten in 2021, met 
een kwaliteitsoordeel per klacht.

De afdeling gaat hier mee aan de slag. T.J. van 
der Zwan

Nee
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Moties voorgesteld om af te doen



Voor de raad van 07-10-2021                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

15

ID Datum raad Onderwerp Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen
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303 08-07-2021 Toekomstbest
endige en 
duurzame 
bandbreedte 
elektriciteitsne
t

Verzoekt het college: • Met de 
netbeheerders en andere 
relevante partners in gesprek te 
gaan wat exact het 
investeringstempo is en 
daarmee het creëren van 
toekomstbestendige en 
duurzame capaciteit. • Hierover 
halfjaarlijks aan de raad terug te 
koppelen vanuit economisch 
en duurzaamheidsperspectief. • 
Samen met ondernemers en 
netbeheerders te onderzoeken 
wat de mogelijkheden zijn om 
eventuele barrières in de 
ontwikkeling van die capaciteit 
weg te nemen, voor zover het 
de bevoegdheden van de raad of 
het college betreft. • Parallel 
daaraan een voorstel voor 
onderzoek naar een decentraal 
netwerk te laten verrichten en 
dit onderzoeksvoorstel -met 
financiële onderbouwing- aan te 
bieden bij de behandeling van 
de begroting 2022. • Het 
onderzoek minimaal op te 
hangen aan de huidige en 

Voorstel: afdoen U wordt hierover 
geïnformeerd in de begroting.

VVD J. 
Zoetendal

Nee
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toekomstige ambities binnen het 
duurzaamheids-, vestigings- en 
economisch beleid.

301 08-07-2021 Inkomensafha
nkelijke 
bijdrage voor 
huishoudelijke 
hulp

Draagt het college op:  Er bij het 
Rijk op aan te dringen om het 
abonnementstarief voor 
huishoudelijke hulp z.s.m. weer 
te vervangen door een 
inkomensafhankelijke bijdrage.

Voorstel: afdoen Zoals aangegeven 
blijven we dit onverminderd doen daar 
waar mogelijk

GBH J. 
Zoetendal

Nee



Voor de raad van 07-10-2021                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

18

284 20-05-2021 Centrumvisie 
Heerenveen

Verzoekt het college: - Bij iedere 
vervolgstap een zorgvuldige 
afweging en overzicht te blijven 
maken die recht doet aan de 
verder te ontwikkelen 
centrumgebieden. - De 
elementen groen, ontmoeten en 
bewegen (‘bruisen en beleven’) 
een zichtbaar onderdeel (en 
uitkomst) te laten zijn van dit 
plan, ondanks het ingeperkte 
budget. - Onderzoek te laten 
doen naar nut en noodzaak en 
daarmee een kwantitatieve 
onderbouwing voor de beoogde 
parkeervoorziening, dit o.a. in 
het licht van de huidige en 
gewenste ontwikkelingen 
rondom autoverkeer in het 
centrum. - Bij het aanpassen 
van de Dracht, specifiek de 
bestrating, in de afweging niet 
alleen het verfraaien maar 
vooral het aspect veiligheid mee 
te nemen.

Voorstel: afdoen De raad wordt 
tussentijds op de hoogte gehouden 
over de voortgang centrumplannen per 
gebiedsdeal. Dit is daar een onderdeel 
van.

VVD J. 
Zoetendal

Nee
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282 20-05-2021 ID 282 Motie 
PvdA - 
Gezondheidsa
chterstand

Roept het college op om • Aan 
de inzet in de accentwijken 
concrete en meetbare doelen en 
te behalen resultaten te 
koppelen, zodat de raad de 
voortgang in de te behalen 
gezondheidswinst voor mensen 
met de grootste 
gezondheidsachterstand kan 
volgen met als doel dat 
zichtbaar wordt hoe de 
kansengelijkheid door deze inzet 
wordt vergroot.

Voorstel: afdoen Doelen worden 
meegenomen in het projectplan. Eind 
dit jaar wordt de raad hierover 
geïnformeerd.

PvdA J. 
Zoetendal

Nee

281 20-05-2021 Motie ID 281 
CU -  Cultuur, 
waaronder 
muziek voor 
positieve 
gezondheid en 
welbevinden

Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  • Cultuur, 
waaronder muziek zeker mee te 
nemen in het ontstaan van 
nieuwe 
samenwerkingsverbanden voor 
positieve gezondheid en 
welbevinden, waarbij behalve 
Caleidoscoop ook Ateliers Majeur 
ingeschakeld kan worden en 
wellicht ook de musea in onze 
gemeente.

Voorstel: afdoen Cultuur wordt 
toegevoegd aan de diverse genoemde 
maatregelen in het actieplan.

CU J. 
Zoetendal

Nee
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260 09-11-2020 Circulair 
inkopen doen!

Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  • bij het aangaan of 
vernieuwen van 
inkoopcontracten, zwaarder 
gewicht toe te kennen aan 
criteria die bijdragen aan de 
duurzame ontwikkeldoelen  • 
om in de volgende 
inkoopmonitor hierover te 
rapporteren, waarna dialoog 
over de impact en het streven 
plaats zal vinden.

Voorstel: afdoen De inkoopmonitor 
komt op 7 oktober in de 
raadsvergadering aan de orde.

D66 T.J. van 
der Zwan

Nee

116 08-11-2018 Fietsplan Verzoekt het college: Uiterlijk in 
september 2019 aan 
gemeenteraad een plan, 
inclusief financiële 
onderbouwing, voor te leggen 
waarin de bij de overwegingen 
genoemde elementen aan de 
orde komen en zijn uitgewerkt.

Voorstel: afdoen Het ambitiedocument 
m.b.t. het fietsplan is in de 
gemeenteraad aan de orde geweest.

GL J. van 
Veen

Nee
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280 20-05-2021 Motie vreemd: 
Verantwoord 
geproduceerd
e 
zonnepanelen

Verzoekt het college / geeft het 
college opdracht om: • voor 
duurzame energieprojecten 
binnen de gemeente 
Heerenveen maximale 
inspanning te leveren om 
dwangarbeid in de 
productieketen te voorkomen en 
het inkoopbeleid van de 
gemeente hierop aan te passen.

Voorstel afdoen:  E.e.a. is geborgd in 
ons inkoopbeleid in relatie met 
Fairtrade.

SP J. 
Zoetendal

Nee

Moties openstaand
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ID Datum raad Onderwerp Dictum motie Stand van zaken Initiati
efnem
ers

PFH Voor
stel 
om 
af te 
doen

298 08-07-2021 Jaarstukken 
en 
Perspectiefnot
a

Verzoekt het college: · Om het 
basisscenario en de 
Perspectiefnota te gebruiken als 
uitgangspunt voor de begroting 
2022. · Eventuele meevallers 
(vanuit de onzekerheden), 
incidenteel of structureel, die 
dan bekend zijn op financieel 
duurzame wijze te verwerken in 
de begroting. · Minder of niet te 
bezuinigen op de volgende 
voorstellen uit het 
basisscenario:   (in willekeurige 
volgorde):  jeugd, budget 
collectieve 
ziektekostenverzekering, 
opbrengst OZB en 
bewonersvergunningen.

De begroting volgt dit najaar. VVD H. Rinkes Nee
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283 20-05-2021 Subsidies 
binnenhalen 
voor 
centrumplann
en

Verzoekt het college: • Te 
onderzoeken op welke wijze 
Heerenveen meer subsidies kan 
binnenhalen. • De positie van de 
gemeente Heerenveen op het 
gebied van lobby en externe 
oriëntatie te versterken en hier 
de raad over te informeren. • 
Een subsidiescan te maken voor 
welke Europese subsidies 
Heerenveen mogelijk in 
aanmerking zou kunnen komen, 
eventueel in samenwerking met 
de provincie. • In overleg te 
treden met andere gemeenten 
en provincie(s), die succesvol 
zijn geweest met het 
binnenhalen van Europese 
subsidies. • De raad uiterlijk in 
het vierde kwartaal van dit jaar 
te informeren over de uitkomst 
van dit onderzoek.

U wordt hierover t.z.t. geïnformeerd. VVD J. 
Zoetendal

Nee
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275 18-02-2021 Heel Holland 
wipt

• Heerenveen in haar 
duurzaamheidsprogramma inzet 
op klimaatadaptatie en 
biodiversiteit  • Het NK 
Tegelwippen (30 maart- 30 
september) inwoners op een 
ludieke manier uitdaagt om hun 
tuinen te vergroenen en hun 
leefomgeving 
klimaatbestendiger te maken  • 
Het NK Tegelwippen één van de 
activiteiten is die voortspruit uit 
de campagne ‘Een groener 
Nederland begint in je eigen 
tuin!’, georganiseerd door onder 
meer het Ministerie van 
Infrastructuur en Waterstaat, 
Samen Klimaatbestendig en 
Stichting Steenbreek

Heerenveen doet mee met het NK 
Tegelwippen.  Op dit moment (14-09-
2021) heeft Heerenveen 2253 tegels 
gewipt. Dit is goed voor een 39e plaats. 
We hopen nog op een eindsprint. Het 
NK loopt tot 30 september.

GL H. Rinkes Nee



Voor de raad van 07-10-2021                                                                                    
Vaststelling in de even maanden

25

271 28-01-2021 Geen hulp bij 
gesprek over 
vermoeden 
misbruik/fraud
e

• Oplossingen aan de raad voor 
te leggen hoe we aan de 
inwoners die verdacht worden 
van bijstandsfraude en aan de 
inwoners die een terugvordering 
en boete opgelegd hebben 
gekregen, dezelfde rechten en 
plichten kunnen geven als aan 
inwoners die verdacht worden 
van diefstal of fraude.

We nemen de uitvoering van deze 
motie mee in de sessie die we met de 
raad willen doen in verband de 
bejegening.

HL H. Rinkes Nee

264 30-11-2020 Motie PvdA - 
stimuleren 
deelname 
werkzoekende
n aan re-
integratietraje
cten waar 
sport 
onderdeel van 
is

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Om te proberen 40 
werkzoekenden te stimuleren 
om deel te nemen aan re-
integratietrajecten waar sport 
onderdeel van is.  • Te 
evalueren hoeveel dit bijdraagt 
aan uitstroom en deze evaluatie 
op te nemen in de begroting 
2022.

Hier gaan we dit jaar uitvoering aan 
geven. Uiterlijk in 2022 koppelen we dit 
aan de raad terug.

PvdA H. Rinkes Nee
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239 07-09-2020 Openbare 
toiletten 
winkelgebiede
n Heerenveen

Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  1. een inventarisatie 
te (laten) verrichten naar de 
mogelijke locaties en 
beschikbaarheid van openbare 
en opengestelde 
(rolstoeltoegankelijke) 
toiletvoorzieningen binnen de 
kernen van onze gemeente   2. 
bij onvoldoende beschikbaarheid 
in overleg te gaan met de 
horeca, winkels en 
supermarkten om hun 
toiletgelegenheid hiervoor 
beschikbaar te stellen en dit 
kenbaar te maken met een 
herkenbare en eenduidige 
sticker en in de “HogeNood”-app  
3. in ieder geval toiletten in 
gemeentelijke gebouwen open 
te stellen voor passanten en dit 
kenbaar te maken met een 
herkenbare en eenduidige 
sticker en aan te melden bij de 
HogeNood-app  4. voor 1 januari 
2021 aan de raad terug te 
koppelen hoe het college deze 
motie heeft uitgevoerd.

Inmiddels zijn gesprekken weer 
opgepakt en is e.e.a. uitgezet. Zodra 
dit verdere vorm krijgt, wordt de raad 
geïnformeerd.

SP J. 
Zoetendal

Nee
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226 22-06-2020 Aanvullend 
onderzoek 
woningmarkt

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Aanvullend 
onderzoek te doen naar de 
behoefte van woningen in 
verschillende segmenten op de 
Heerenveense woningmarkt  • 
Zodat er een goed beeld 
ontstaat van de woonbehoefte 
voor nu en in de toekomst en 
hier passend beleid op gemaakt 
kan worden  • Bij dit onderzoek 
belanghebbende partijen te 
betrekken  • De uitkomsten van 
dit onderzoek in het najaar van 
2020 voor te leggen aan de 
raad.  In de raadsvergadering 
van 22 juni is de motie 
aangenomen, met dien 
verstande dat de termijn van 
2020 komt te vervallen en dit 
onderzoek in 2021 wordt 
uitgevoerd, als onderdeel van de 
nieuwe Woonvisie die in 2022 
zal worden aangeboden.

Dit aanvullend onderzoek vindt deze 
zomer (2021) plaats in aanloop naar de 
nieuwe Woonvisie.

PvdA J. van 
Veen

Nee
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225 22-06-2020 Ijshockeyhal Verzoekt het college / draagt het 
college op: · Met de directie van 
Thialf in lijn met scenario 3 
(herstelplan), waarin 
breedtesport gefaciliteerd blijft, 
maximaal in te zetten op het 
structureel verbeteren van de 
exploitatie van de ijshockeyhal. · 
Om samen met de directie van 
Thialf op korte termijn de 
maximale synergie te zoeken 
tussen Thialf en de ijshockeyhal 
en de daarbij passende 
governance structuur. · Om de 
aanwezigheid van topsport 
maximaal te benutten ten 
behoeve van de 
aantrekkingskracht op 
breedtesport, zodat de 
gemeentelijke voorzieningen 
optimaal worden benut en 
maximaal bijdragen aan een 
gezonde exploitatie. · Om de 
raad over bovengenoemde 
ontwikkelingen regelmatig te 
informeren.

Proces is gaande, raad wordt hier 
regelmatig over bijgepraat. Laatste 
sessie was 6 september 
(expertmeeting). Raadsvoorstel ligt 
voor in commissie van 23/09.

CDA J. 
Zoetendal

Nee
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224 22-06-2020 Thialf Verzoekt het college / draagt het 
college op: · er bij de 
professionele gebruikers van 
Thialf maximaal op aan te 
dringen hun 
verantwoordelijkheid te nemen 
door financieel bij te dragen aan 
een gezonde exploitatie van 
Thialf  · het nationaal belang van 
Thialf onder de aandacht te 
brengen bij de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport en vragen om een 
structurele bijdrage in de 
exploitatiekosten   · samen met 
de directie van Thialf de 
mogelijkheden te onderzoeken 
voor toetreding van meerdere 
aandeelhouders en/of sponsoren 
die bereid zijn om een 
maatschappelijk aandeel te 
nemen wat passend is bij de 
positie, het imago en de 
doelstellingen van Thialf  · de 
raad in ieder geval per kwartaal 
en indien nodig eerder of vaker 
te informeren over de stand van 
zaken omtrent Thialf en 

Proces is gaande, raad wordt hier 
regelmatig over bijgepraat. Laatste 
sessie was 6 september 
(expertmeeting). Raadsvoorstel ligt 
voor in commissie van 23/09.

CDA J. 
Zoetendal

Nee
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specifiek ten aanzien van de 
voortgang van de in het 
herstelplan beschreven route 
naar ‘gouden medailles & zwarte 
cijfers’.

193 16-12-2019 Raadsvergade
ringen live 
stream op 
Facebook

Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de 
gemeenteraad Heerenveen via 
Facebook live stream uit te 
willen zenden.

Er is een memo besproken in het 
presidium van 2 november 2020. De 
memo is aangehouden in verband met 
drukte bij de griffie. Als het rustiger 
wordt, wordt de memo opnieuw 
geagendeerd. De griffie zoekt uit of 
ondertiteling nodig is in een Facebook 
uitzending en of er naast Facebook 
mogelijkheden zijn voor het live 
streamen via Youtube.

D66 T.J. van 
der Zwan

Nee

190 18-11-2019 Posthuis 
(kerst) 
productie

Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tenminste 400 
kaarten voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn bij 
Stichting Leergeld.

Deze motie nemen we mee in de 
verdere organisatie van de productie. 
Door corona is de productie een jaar 
uitgesteld.

GBH H. Rinkes Nee
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153 15-04-2019 artikel 1 van 
de Grondwet 
op een 
prominente 
plek in het 
gemeentehuis 
permanent 
zichtbaar 
maken voor 
publiek

Verzoekt het college: 1. Artikel 1 
van de Grondwet op een 
prominente plek in het 
gemeentehuis permanent 
zichtbaar te maken voor het 
publiek, in de vorm van een 
banner of muurschildering  en 
waar mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen vorm 
te geven aan dit kunstwerk   3. 
Het winnende ontwerp zal door 
de gemeente worden 
aangekocht en op een zichtbare 
plek in het gemeentehuis 
geplaatst worden  4. Opdracht 
te geven aan de projectgroep 
die bezig is het programma van 
eisen voor de nieuwe raadszaal 
op te stellen om dekking te 
vinden in de ver- of nieuwbouw 
van het gemeentehuis.  
Stemverhouding: Fractie(s) 
voor: GL, PvdA, CU, VVD, CDA, 
GBH, D66, HL, mevrouw de Jong 
(FNP Fractie(s)  tegen: De heer 

Dit voorstel wordt meegenomen in de 
verdere voorstellen naar de verbouwing 
van de raadszaal.

GL T.J. van 
der Zwan

Nee
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Eijer (FNP), de heer De Swart 
(FNP)

87 21-01-2019 Bewonersbetr
okkenheid bij 
komst Van der 
Valk

Verzoekt het college: • De 
bewoners en andere 
belanghebbenden (o.a. VV 
Heerenveen) van de 
aanliggende wijken actief en 
constructief te betrekken bij 
invulling van het gekozen 
scenario om op deze manier een 
beter draagvlak en acceptatie te 
bewerkstelligen, waarbij 
rekening wordt gehouden met 
ondermeer of het gebouw 
passend is in de omgeving 
(beeldkwaliteit), er een goede 
verkeersdoorstroming is, de 
verkeersveiligheid gegarandeerd 
is en er voldoende aandacht is 
voor de veiligheid van de 
fietsers  • De gemeenteraad op 
de hoogte te houden van het 
gezamenlijke overleg met de 
bewoners en belanghebbenden.

De motie wordt meegenomen in het 
vervolg traject rondom de komst van 
de Van der Valk. Er is goed 
contact/overleg met Plaatselijk Belang 
hierover.

VVD J. van 
Veen

Nee

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 7 oktober 2021;
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De griffier, de voorzitter,

Mevrouw L. Roest-Jonkers de heer T.J. van der Zwan


